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Bestuursverslag 2024 – Balk Vooruit 

Samenstelling bestuur in 2024 

• Marja van Slageren – voorzitter 

• Jacob Mink – penningmeester 

• Anja de Boer – secretaris 

• Age van der Zee – algemeen bestuurslid 

• Gea Smits – algemeen bestuurslid (aftredend in september 2024) 

• Henk Gijzen – algemeen bestuurslid 

• Erwin Franssen – algemeen bestuurslid (toegetreden in mei 2024) 

Het bestuur kwam in 2024 in totaal elf keer bijeen voor overleg. 

Algemene Ledenvergaderingen (ALV) 

De jaarlijkse ALV vond plaats op 24 april 2024 in The String. Tijdens deze vergadering bespraken 
we de vernieuwde statuten. Op basis van de feedback van onze leden zijn er aanvullingen 
gedaan. Daarom vond op 13 november 2024 een extra ALV plaats, waarin de statuten definitief 
zijn vastgesteld. In december zijn deze statuten officieel vastgelegd bij notaris Riemersma. 

 

Activiteiten 

Gaasterlandse Dorpenquiz 

Op initiatief van Plaatselijk Belang Wijckel vond begin 2024 een dorpenquiz plaats voor de 
Gaasterlandse dorpen. In januari werden de voorrondes georganiseerd in diverse dorpen, met 
teams samengesteld uit vriendengroepen, verenigingen, sportteams en besturen. 
Ook Balk Vooruit deed enthousiast mee en organiseerde een lokale voorronde in De Treemter. 
De avond was goed bezocht en draaide om plezier, samenwerking en verbondenheid.  

Geboortebomen 

Op 23 maart deelden we opnieuw geboortebomen uit: dit jaar mochten negen jonge Balksters 
een geboorte-appelboom ontvangen. Deze traditie vindt zijn oorsprong bij de voormalige 
gemeente Gaasterlân-Sleat. 

4 mei Dodenherdenking 

Voor het derde jaar op rij organiseerde Balk Vooruit de Dodenherdenking. Wethouder Barbara 
Gardeniers hield een toespraak. Muziekvereniging Concordia speelde de koralen en het 
volkslied. Na de bloemenlegging volgde een herdenkingsmoment in it Breahûs, waar Muziek aan 
de Luts een indrukwekkend concert verzorgde. 
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Kerstactiviteiten 

In samenwerking met de WHI (Winkeliersvereniging) verzorgden we opnieuw de Wensboom en 
droegen we bij aan de feestverlichting in de Van Swinderenstraat. 

 

Communicatie & Financiën 

• Nieuwsbrief: Om onze leden goed te informeren, hebben we in 2024 twee 
nieuwsbrieven verstuurd. Deze zijn ook te vinden op onze website. 

• Automatische incasso: Achter de schermen werkte onze penningmeester aan het 
mogelijk maken van automatische contributie-incasso. Dit proces is inmiddels in gang 
gezet. 

 

Vertegenwoordiging & Netwerkbijeenkomsten 

Onze bestuursleden waren aanwezig bij meerdere bijeenkomsten en overleggen, waaronder: 

• Nieuwjaarsreceptie van gemeente De Fryske Marren 

• Bijeenkomst in april over overlast in Balk (gemeentehuis Joure) 

• Inloopavond in maart over het nieuwe accommodatiebeleid MFC in De Treemter 

• Petear juni 2024 over het voorkeursscenario voor het MFC 

• Gemeentelijke bijeenkomst in september over visie op Wonen, Welzijn en Zorg 
(Oudemirdum) 

• Regiobijeenkomst in september Fryslân Underweis over de nieuwe OV-concessie 

• Ondertekening intentieverklaring Eigen Warmte (Warmtenet Balk) in juli 

• Petear oktober 2024, waarin wij als bestuur onze zorgen over de woningbouw in Balk 
hebben uitgesproken 

• Bijeenkomst november 2024 van alle Plaatselijke Belangen in de gemeente DFM in 
Echternerbrug. 

 

Bestuurlijk overleg 

In februari 2024 spraken we tijdens onze vergadering met wethouder Gardeniers en de 
dorpencoördinator over: 

• Overlast in het weekend 

• Verkeerssituatie en parkeren bij het Haskeplein 

• Het MFC en het gemeentelijke accommodatiebeleid 

• Wonen en bouwen in Balk als kerndorp 
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In april kwam Klaas Jan Visser ons namens de PKN met ons brainstormen over de plannen om 
een verbindende marathon te organiseren. 

In september kwam Goffe Venema ons bijpraten over het project Eigen Warmte 

In december  was Luuk van der Wal (leefbaarheidscoördinator bij Dynhus) te gast. Hij vertelde 
over zijn rol en de werkwijze van de woningcorporatie. 

 

AZC Balk 

Een bestuurslid van Balk Vooruit woont de periodieke overleggen bij met het COA. Zoals 
besloten door de gemeenteraad, sluit het AZC in eind 2026. Tot die tijd zal het aantal bewoners 
geleidelijk dalen. 

 

MFC-ontwikkelingen 

In mei 2024 behandelde het college een raadsvoorstel over de huisvesting van sociaal-culturele 
en sportverenigingen. Het college stelde een voorkeursscenario voor op de huidige locatie van 
de sporthal. Tijdens het Petear op 5 juni bleek echter dat hier onvoldoende draagvlak voor was. 
Op 19 juni 2024 stemde de gemeenteraad in met een amendement voor de bouw van een nieuw 
MFC op een nog te bepalen locatie. Hiervoor  heeft de gemeente een locatieonderzoek gestart. 
Naar verwachting wordt hierover in het tweede kwartaal van 2025 meer duidelijkheid gegeven. 
Eind oktober werden wij door Wytze Bouma, één van de initiatiefnemers van het plan Nije Trime 
en Nije Treemer geïnformeerd over dit alternatieve MFC plan. In december zijn wij hierover met 
hem in gesprek gegaan.   
 


